
Spoštovane kolegice in kolegi, 

Do prvega novembra 2015 nismo prejeli nobene kandidature, zato sem se  na prigovarjanje 

nekaterih kolegov odločila, da ponovno kandidiram na mesto predsednice ZPS.  

V preteklih osmih letih smo skrbeli za permanentno izobraževanje članov ZPS, organizirali 

oziroma soorganizirali  smo štiri mednarodna srečanja skupaj s Hrvati in Madžari. 

Tudi v bodoče bomo skrbeli za  strokovni napredek slovenske pnevmologije.  Z rednimi 

izobraževalnimi programi v obliki strokovnih predavanj in delavnic ter s posodabljanjem 

priporočil in smernic moramo zagotoviti,  da bo pnevmološka dejavnost po  vsej državi 

primerljivo  kakovostna in konkurenčna v evropskem prostoru.  

V pnevmologijo usmerjeni strokovnjaki se moramo dogovarjati in usklajevati  izvajanje naše 

dejavnosti na vseh nivojih znotraj stroke in s strokovnjaki drugih strok. 

 

Predlog dela ZPS za prihodnja štiri leta: 

 
1. Organizacija dveh strokovnih srečanji letno: 
 

 Spomladansko enodnevno srečanje, kjer  predstavimo ali osvežimo eno 
strokovno temo (klinično pot, strokovno smernico), 

 Jesensko srečanje v sodelovanju s strokovnjaki drugih združenj, sekcij. 
  

2. Spodbujanje rednega strokovnega sodelovanje z zdravniki primarnega nivoja,  med 

pulmologi, ki delajo v pulmoloških ambulantah in v bolnišnicah na  sekundarnem 

nivoju  ter s  pulmologi na terciarnem nivojem. 

3. Vključevanje članov ZPS v akademske raziskave v Sloveniji in v tujini. 

4. Pritegnitev mladih pnevmologov v delo združenja. 

5. Aktivna uporaba portala Slovenskega zdravniškega društva, ki združenjem omogoča 
izobraževanje  (in pridobivanje kreditnih točk) preko e-učenja. 

6. Posodobitev spletne strani združenja: Dostop do strokovnih gradiv, smernic, 
standardov. 

7. Sodelovanje na področju redkih bolezni ter skupnega dostopa do mednarodnih 

projektov (dogovor glede osnovanja registrov : redke bolezni, obstruktivne pljučne 

bolezni...) . 

8. Strokovno delo bi še v  naprej usklajevale  strokovne komisije, ki bi se preoblikovane 

sladno z razvojem stroke (Komisija za znanstveno raziskovalno dejavnost, 

izobraževanje, obstruktivne bolezni pljuč, rehabilitacijo, intersticijske in redke bolezni 

pljuč, pljučni rak, motnje dihanja med spanjem, funkcionalno diagnostiko, paliativno 

dejavnost, poklicne bolezni pljuč,transplantacijo, respiratorno endoskopijo, 



intenzivno terapijo, okužbe,komisija za varstvo in pravno zaščito članstva,komisija za 

storitve in delo v specialističnih ambulantah) . 

 

 Omenjene strokovne komisije združujejo strokovnjake različnih nivojev 

delovanja, skrbijo za napredek stroke in posodabljajo strokovne smernice in 

klinične poti  

(Npr: intersticij, endoskopija, rak, rehabilitacija, nacionalni programa za 

zgodnje odkrivanje pljučnega raka, enoten način obravnave bolnika z 

redkimi boleznimi pljuč….. 

 

 

 

 

V kolikor bom izvoljena, bom v UO povabila naslednje kolege (vsi imenovani so povabilo 

sprejeli): 

1. Podpredsednica: Sabina Škrgat 

2. Tajnica:   Renata Kopriva 

3. Blagajnik:                 Robert Marčun 

4. Člani:                         Stanislav Kajba  

5.                                    Mitja Košnik 

6.                                    Duška Vidovič 

7.                                    Jure Šorli 

8.                                    Barbara Salobir  

9.                                    Jernej Sitar 

 

Nadja Triller 


